
Beste Tongenaar,

met veel blijdschap mag ik u begroeten 
als kersvers voorzitter van N-VA 
Tongeren.

Een nieuwe voorzitter wil spijtig genoeg 
ook zeggen dat we afscheid hebben 
moeten nemen van mijn voorganger. 
Bij deze wil ik dan ook Jolien uitbundig 
bedanken voor de jaren hard werk en 
toewijding. Het zullen voor mij zeker 
geen kleine schoenen zijn om te vullen, 
maar ik zal mijn uiterste best doen 
om met hetzelfde enthousiasme mijn 
functie uit te oefenen.

Zoals u in onze voorgaande editie hebt 
kunnen lezen, hebben we ook afscheid 
genomen van Toon Caubergh. Zijn rol 
in de gemeenteraad wordt vanaf nu 
ingenomen door Niels Vandeweyer. 
Onze secretaris Thomas Donvil neemt 
op zijn beurt de plaats in van Niels in 
het Bijzonder Comité voor de Sociale 
Dienst. Bij deze wil ik dus ook Toon 
bedanken voor zijn inzet de voorbije 
jaren en Niels en Thomas veel succes 
wensen met hun nieuw mandaat. Ik 
twijfel er niet aan dat zij dit goed zullen 
doen.

Ten slotte wil ik ook alle bestuursleden 
bedanken voor het vertrouwen dat 
ze mij hebben gegeven en voor de 
toewijding en inzet die ze allemaal 
de voorbije jaren hebben getoond. 
Zonder jullie was er niets van dit 
alles mogelijk, dus aan iedereen een 
oprechte dankuwel!

Christiaan Lambrix
voorzitter N-VA 
Tongeren

Toenemende armoede in Tongeren
Vorige maand nam ik mijn eerste mandaat op als raadslid in het Bijzonder Comité 
van de Sociale Dienst. Ik keek hier erg naar uit, aangezien Tongeren en zijn inwoners 
mij nauw aan het hart liggen. Al zal ik ook weer met de neus op de feiten gedrukt 
worden: de armoedecijfers in onze stad zijn al jaren alarmerend. 15 jaar geleden 
stonden we niet in de top 10 van gemeenten met het hoogste percentage armoede. 
Vandaag moeten we enkel Genk en Maasmechelen laten voorgaan. In Vlaanderen 
zijn we bij de 15 slechtste leerlingen van de klas. 

Vandaag moeten we helaas vaststellen dat 1 op de 5 Tongenaren onder de armoede-
grens leeft. Schrijnend. Het is een cijfer dat de afgelopen 15 jaar exponentieel is 
gegroeid. In 2006 stonden we niet eens in de top 10 in Limburg. Wat ook opvalt, is dat 
omliggende gemeenten wel een laag armoedecijfer hebben. 

Meer aandacht
We zijn op weg naar de gemeen-
teraadsverkiezingen van 2024 en 
volgens mij moet armoedebestrij-
ding nog meer aandacht krijgen 
in het volgende bestuursakkoord. 
Wel moet gezegd dat het huidige 
stadsbestuur hier al hard aan 
gewerkt heeft met talrijke initia-
tieven zoals De Schakelaar, dienst 
activering, het FLUX-traject en 
een betere samenwerking tussen 
het OCMW en VDAB. 

Armoedebestrijding helpt niet alleen de mensen in kwestie vooruit, maar alle Tongena-
ren. Dit is een onderdeel van het streven naar meer welvaart in onze stad. Prestigepro-
jecten hebben we al genoeg gehad de afgelopen jaren. Nu moeten we doordringen tot de 
kern en de mensen helpen. 

Er staan ons nog zware jaren te wachten door o.a. de oorlog in Oekraïne en stijgende 
prijzen voor energie en grondstoffen. De kans is groot dat mensen die zich nu nog net 
boven de armoedegrens bevinden, snel in de armoede terechtkomen. Een erosie van 
de middenklasse als het ware. De overheid speelt een belangrijke rol in de beperking 
hiervan, maar ook als stad kunnen wij hier het voortouw nemen. Maar nog belangrij-
ker: laten we elkaar helpen.
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Maak van de strijd tegen overlast een prioriteit
De 3 gemeenschapswachten in Tongeren stelden samen met de lokale politie in 2021 amper 128 GAS-overtredingen vast. 
Het gaat onder meer over sluikstorten, geluidsoverlast en hondenpoep. Dit bracht de stadskas zo’n 5.230 euro op. 
Het grootste aantal overtredingen had betrekking op afval (54) en geluidsoverlast (12). N-VA wil meer inzetten op 
handhaving.

“We moeten van de strijd tegen sluikstorten en algemene 
overlast een prioriteit maken. Niet alleen in woorden, maar 
ook in daden”, aldus kersvers gemeenteraadslid Niels 
Vandeweyer. “Naast de gemeenschapswachten moeten we 
nog extra gebruik maken van sluikstortcamera’s.”

Camera’s aan hotspots
Momenteel beschikt Tongeren nog maar over twee verplaats-
bare sluikstortcamera’s. Camera’s moeten breed worden 
ingezet aan hotspots zoals glascontainers, ondergrondse 
containers en vuilnisbakken. Op basis van de camerabeel-
den kan men dan gaan sanctioneren, maar kan men zo ook 
gericht ingrijpen om de situatie te verbeteren.

Wat met bestaande niet-verplaatsbare camera’s?
Tongeren heeft in en rond het centrum maar liefst 36 
niet-verplaatsbare camera’s. Er moet voldoende personeel 
zijn om deze beelden te verwerken. N-VA pleit voor het 
efficiënt gebruik van deze infrastructuur. “Zo maken we 
duidelijk dat we geen zwerfvuil en overlast dulden in onze 
prachtige stad”, besluit Niels Vandeweyer.

3 soorten GAS-inbreuken:

- Openbare rust, voornamelijk geluidsoverlast
- Openbare veiligheid en vlotte doorgang
- Openbare netheid en gezondheid, waaronder afval

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

Naast de gemeenschapswachten 
moeten we nog extra gebruik 
maken van sluikstortcamera’s.”

NIELS VANDEWEYER, 
gemeenteraadslid

tongeren@n-va.be
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Laat de seniorenwerking niet vallen
Gemeenteraadslid Greta Vermeulen begrijpt niet waarom het aanbod van De Piepel wordt afgebouwd en ook seniorensport uit 
het centrum wordt verbannen.

22% van de inwoners van Tongeren heeft de leeftijd van 65 jaar 
bereikt. De Vlaamse overheid heeft in het verleden elke gemeen-
te de verplichting opgelegd een seniorenraad samen te stellen 
om het lokale beleid te adviseren. De seniorenraad van onze stad 
geeft niet alleen advies, maar organiseert zelf (bij gebrek aan…?) 
een groot aantal activiteiten zowel vormende, ontspannende en 
ook sportieve. Deze gaan door in de ‘Piepel’.

De ‘Piepel’ is een begrip in Tongeren. Het is een ontmoetings-
centrum en wordt traditioneel gebruikt voor de senioren-
werking. Het is daarvoor ooit opgericht in een woning op de 
Piepelpoel. Vandaar de naam. De locatie werd de voorbije twee 
jaar ook gebruikt als vaccinatiecentrum, omdat de senioren-
werking door de coronamaatregelen zo goed als stillag.

Buurtgerichte aanpak
Ondertussen heeft de seniorenraad bericht gekregen dat haar 
activiteiten voor het grootste deel niet meer kunnen doorgaan 
in dit ontmoetingscentrum. Het decreet voor het gebruik van 
ontmoetingscentra is recent gewijzigd door de Vlaamse wetge-
ving en de werking is verbreed. Het woonzorgdecreet wil in de 
toekomst een meer buurtgerichte aanpak. Men wil de samenwer-
king met de eerstelijnszorg verder uitwerken en de nadruk komt 
te liggen op personen in een beginnende zorgsituatie.

Wij begrijpen dat de Piepel zich niet langer alleen richt op 
seniorenactiviteiten. Het gevolg is dat een aantal laagdrempelige 
activiteiten zoals kienen, bloemschikken, naaiclubje, yoga, zang- 
en dansnamiddagen niet langer toegelaten worden in de Piepel, 
alhoewel de meeste perfect beantwoorden aan de doelstellingen 
van het decreet. 

Het stadsbestuur moet niet zo meewarig doen over deze wer-
king. Er is nu eenmaal veel interesse voor de ontspannende 
activiteiten. Zij zorgen voor verbondenheid en werpen een dam 
op tegen eenzaamheid. De vrijwilligers die zich al jaren inzetten 
om dat allemaal in goede banen te leiden, voelen zich bedrogen 
en voor schut gezet.

Het zou niet meer dan billijk zijn dat de stad, met zoveel leeg-
staande gebouwen, een alternatieve oplossing aanbiedt om de 
werking van de seniorenraad veilig te stellen.

Ook sport verbannen
Ook de seniorensport is onlangs verbannen uit het centrum. 
Die vindt nu in Mal plaats. Veel senioren komen terug in het 
centrum wonen om dicht bij alles te zijn. Ons bestuur ziet dat 
wellicht anders en verplicht de mensen om de auto van stal te 
halen om hun wekelijkse sportuurtje te bereiken.

N-VA Tongeren beschouwt de huidige seniorenwerking als een 
preventiemiddel tegen ouderdomskwalen, waarschijnlijk fysieke, 
maar zeker mentale, en ik citeer uit de e-mail van de senioren-
raad: ‘Een ongelukkige mens/senior heeft meer zorgen nodig 
dan een tevreden, ontspannen mens/senior’.

Greta Vermeulen
gemeenteraadslid

Word lid van de N-VA
Bent u Vlaming in hart en nieren en schaart u zich achter 
onze standpunten? Dan bent u de persoon die we zoeken. 
Wilt u zich actief of minder actief engageren, laat het ons 
weten. Stuur een mailtje naar tongeren@n-va.be.

www.n-va.be/tongeren
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